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Protokollsanteckning 

 

 

Ärende 12: Inriktningsbeslut ny simhall i Huddinge 

 

Centerpartiet välkomnar att ett beslut äntligen kan tas för en investering i ny simhall. Det kommer 

att säkra skolornas simundervisning, samtidigt som allmänhet och föreningsliv får tillgång till en 

modernare anläggning. Särskilt viktigt är att bra underlag nu finns i detta beslut, till skillnad från 

det som tidigare år har legat till grund för olika påståenden om Huddingehallen. 

 

Som folkvalda måste vi samtidigt se till hela kommunen och vad det är som kommunen erbjuder i 

de olika kommundelarna. Huddinge är en geografiskt stor kommun med tre simhallar. Detta beslut 

borde därför innehålla en tydligare inriktning för de kommunala simanläggningarna i Skogås och i 

Vårby. Centerpartiet kommer att fortsätta att påminna om hela-kommunen-perspektivet tills det 

finns motsvarande inriktningsbeslut för dessa båda simhallar. 

 

Slutligen saknar vi i ärendet en tydlig strategi för hur miljö- och klimatpåverkan ska minimeras i 

detta stora byggprojekt. Ett livscykelperspektiv behövs där alla faser i processen inkluderas, 

analyseras och planeras med hållbarheten i fokus. 
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